



Warrant Officer Mark K. Gay, CD

Enrolling in 2001, WO Gay built an extensive career as a Refrigeration and Mechanical Technician, serving in, 4 Wing Cold Lake, RP Ops Kingston, 1ESU Kingston and twice at 14 Wing Greenwood. Throughout his service, he held a variety of technical and leadership roles, including: Refrigeration Mechanic (RM) Tech, RM Supervisor, RM SET member, and Training Warrant Officer.

WO Gay deployed in support of multiple international operations, including Afghanistan, the Middle East, and a United Nations mission, consistently demonstrating professionalism, technical expertise, and unwavering commitment to mission success.

In his final appointment as Training Coordinator with 14 Air Combat Service Support Squadron at CFB Greenwood, WO Gay played a key role in mentoring personnel and advancing unit training standards.

WO Gay's leadership, dedication, and contributions to the Canadian Armed Forces have left a lasting impact on all those he served with. He will be greatly missed by his peers, subordinates, and the wider Defence community.

The Canadian Armed Forces thanks Warrant Officer Gay for his exceptional service and wishes him every success and happiness in his retirement.

A "Depart With Dignity" will be held at a later date..... to be sure not infringe on a tee-off time.

Mark will reside in the Kingston NS area and is planning on lowering his golfing handicap.

Chimo!

L'adjudant Mark K. Gay, CD

Enrôlé en 2001, l'adjudant Gay a mené une carrière remarquable en tant que technicien en réfrigération et mécanique. Il a servi notamment à la 4e Escadre Cold Lake, au Ops Imm (Kingston), 1 ESU Kingston ainsi qu'à deux reprises à la 14e Escadre Greenwood. Au cours de sa carrière, il a occupé divers postes techniques et de leadership, notamment technicien RM, superviseur RM, membre SET RM et adjudant à l'instruction.

L'adjudant Gay a été déployé dans le cadre de plusieurs opérations internationales, notamment en Afghanistan, au Moyen-Orient ainsi que lors d'une mission des Nations Unies, où il a constamment fait preuve de professionnalisme, d'expertise technique et d'un engagement indéfectible envers la réussite de la mission.

Dans sa dernière affectation à titre de coordonnateur de l'instruction au sein de l'Escadron de soutien des services de combat aérien à la BFC Greenwood, l'adjudant Gay a joué un rôle clé dans le mentorat du personnel et l'amélioration des normes d'instruction de l'unité.

Le leadership, le dévouement et les contributions de l'adjudant Gay aux Forces armées canadiennes ont laissé une empreinte durable auprès de tous ceux avec qui il a servi. Il manquera grandement à ses pairs, à ses subalternes ainsi qu'à l'ensemble de la communauté de la Défense.

Les Forces armées canadiennes remercient l'adjudant Gay pour son service exceptionnel et lui souhaitent beaucoup de succès et de bonheur dans sa retraite.

Une cérémonie de « Départ dans la dignité » aura lieu à une date ultérieure... afin de ne pas empiéter sur une heure de départ au golf.

Mark résidera dans la région de Kingston (Nouvelle-Écosse) et prévoit réduire son handicap au golf.

Chimo!